

JAPAN TOHOKU

Days Tochigi • Zao • Aizu• Ibaraki • Tokyo

Validity: 21 Nov 2022 - 28 Feb 2023 Code:FTGT8D5NOHOKUSY170622KB











Tour & Meal Highlights

- *Mysterious World of Snow Monsters (included cable car)
- *Shopping Fun at Ginza *3nights Hot Spring Hotel
- *Japanese Sake Brewing *Ouchijuku Village *Miyagi Zao Fox Village
- *Kaiseiki Cuisine *BBQ Buffet *Sukiyaki *Japan Traditional Food
- **Overnight onboard

2 Tokyo - Tochigi (LD)

Upon arrived, proceed to visit Irohazaka Slope, Lake Chuzenji and Kegon Waterfall.

- **Lake Chuzenji-is a scenic lake in the mountains above the town of Nikko. It is located at the foot of Mount Nantai, Nikko's sacred volcano, whose eruption blocked the valley below, thereby creating Lake Chuzenji about 20,000 years ago.
- **Overnight at Hot Spring Hotel

3 Tochigi - Zao (BLD)

Today, visit **Zao Ropeway Snow Monster** (included cable car) and Miyagi Zao Fox Village.

**Zao Ropeway Snow Monster –Zao Ropeway in Yamagata City connects Zao Sanroku Station at Zao Hotspring with Zao Jizo Sancho Station at the summit of Mt. Zao. Skiers and tourists use these lines to enjoy a bird's eye view of the famous frost–covered trees in winter or better known as Snow Monsters

**Overnight at Hot Spring Hotel

4 Zao – Aizu (BLD)

Visit Aizu Wakamatsu Tsurugajo Castle, the city's main tourist landmark, made its comeback with the newly red-tiled tower. Then, visit Japanese Sake Brewing and Aizu Nishikaido Ouchijuku Village.

- **Japanese Sake Brewing -Suehiro Sake Brewery in Aizu, Fukushima Prefecture, is one of the largest and most famous sake producers in the Tohoku Region.
- **Overnight at Hot Spring Hotel

- 5 Aizu –Ibaraki Tokyo (BLD)
 Proceed Ibaraki visit Fukuroda–no–Taki
 Waterfall and Hitachi Seaside Park.
- **Fukuroda-no-Taki Waterfall one of the most popular tourist attractions in Ibaraki. With a magnificent height of 120 meters and a width of 73 meters, Fukuroda Falls lives up to its name of being one of the three most renowned waterfalls in Japan.
- **Overnight at Tokyo

6 Tokyo (B)

Today, free at own leisure.

**Overnight at Tokyo

7 Tokyo (BLD/MOB)

After breakfast, visit **Asakusa Temple, Nakamise Street** and photo stop at Tokyo Sky Tree. Then, passing by Imperial Palace and enjoy shopping at **Ginza**. After dinner, proceed to Tokyo International Airport for departure flight home.

- **Asakusa Shrine It is Tokyo's oldest temple, and has now been designated as important cultural property of Japan.
- **Ginza area It is known as an upmarket area of Tokyo with many departmental stores and boutiques.
- **Overnight onboard

8 Transit City - Penang Tour End.

Remarks: For all group travelling on year 2022 until 2023, travel itinerary and tour fare will subject to change depending on the latest Covid-19 policies, local immigration polices and safety measures of each countries.

City of accommodation subject to change base on flight schedule

Tour Fare:	
Departure Date:	

Remark: The above itinerary is for reference only. In principle the company will try to keep to the itinerary. However, the final itinerary will be determined by the overseas agent which is subject to change when necessary. Any change or cancellation due to unforeseen circumstances which is beyond the company's control, the company will not be responsible for any extra expenses incurred by you. Deportation or refused entry by the immigration, tour member has to be responsible for any expenses incurred. Local handling agent have reserve the right to make amendment of the itinerary depending with the actual situation, but scenic spot will not be cancellate as listing. Travelers are adviced to purchase travel insurance for travelling period.



D天 日本 东北 栃木・藏王・会津・茨城・东京

Validity: 21 Nov 2022 - 28 Feb 2023 Code: FTGT8D5NOHOKUSY170622KB











行用特点&风吹餐

*乘坐缆车欣赏大自然的"树冰"

*入住3晚温泉酒店 *日本酒酿造厂 *藏王狐狸村 *自由购物于银座 *怀食料理

*会津西街道 *烧烤式自助餐 *日本料理 *寿司烧

1 槟城-中转城市-东京(机上用餐) 东京。

**夜宿于机上

2东京-日光国立公园-枥木(午晚餐) 是日本三大瀑布之一。 抵达后,前往日光国立公园参观红叶 **夜宿于东京 坂,中禅寺湖及华严滝。

**中禅寺湖-是一个风景秀丽的湖 泊,位于日光镇上方的山区。它位于 日光的神圣火山南台山脚下,它的火 **夜宿于东京 山喷发阻挡了下面的山谷,从而创造 了大约2万年前的中禅寺湖.

**夜宿于温泉酒店

3 栃木-藏王(早午晩餐)

今天,前往参观藏王温泉的日本雪妖 客机飞返槟城。 怪喜悦滑雪场(含缆车)及藏王狐狸 **浅草神社 - 它是东京都内历史最悠

**藏王缆车-是连接藏王温泉附近的 藏王山麓站和藏王地藏山顶站的索 道。两线都是冬季滑雪者和"树冰" 观光游人。树冰高原的藏王树冰很有 名,也称雪怪,作为世界罕见的景观 之一驰名海内外。

**夜宿于温泉酒店

4 藏王-会津 (早午晚餐)

参观会津若松市的标志-**鹤城**。日本 国内唯一的一座红瓦顶天守阁! 重现 了白虎队勇士所见英姿。随后,前往 参观日本酒酿造厂及会津西街道大内 宿。

**日本酒酿造厂-福岛县会津的日本 酒藏元是东北地区最大, 最着名的清 酒生产商之一。

**夜宿于温泉酒店

5 会津 - 茨城县 -东京(早午晚餐) 齐聚于槟城国际机场,乘搭客机飞往 前往茨城县参观袋田瀑布及国营常陆 海滨公园。

> **袋田瀑布-是最受欢迎的旅游景点之 一。 袋田瀑布高达120米, 宽73米,

6 东京(早餐) 全天自由活动。

7 东京 (早午晚/机上用餐)

今天, 前往参观浅草神社, 仲見世通 及远眺晴空塔。途径日本皇宫及自由 购物于银座。晚餐后,送往机场乘搭

久的寺院, 现在被指定为重要文化财

**银座购物区 - 是东京中央区的一个 主要商业区,以高级购物商店闻名。

**夜宿于机上

8 中转城市 - 槟城 行程结束。

> 备注: 2022 至 2023 年里出发的团体旅 行, 行程内容与团费, 将依据各国的 2019 冠状病毒以及当地入境的最新政 策与措施而有所变动。住宿城市会随着 航班时间而有所调整

团费	:	
出发日	妍:	